
Spørsmål til ordførar 

 

I vår var eg som politikar på omvisning i eit nesten ferdig renseanlegg/vannverk på Hestdal, dei holdt 

på å prøvekøyra anlegget og sa det ville ta litt tid å finjustera det. Er anlegget ferdigstilt og i full drift? 

Er arbeidet med HMS/sikring på utsida av anlegget og nede ved ungdomshuset på Grasdal ferdig? 

 

Mvh. 

 

Liv Hopland van der Kooij, Senterpartiet 


